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Balleskolen  

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 26. januar 2022 (18:00-21:00) 

 

Sted: 6. årgangs lokaler ’Skovgården’. Mødet afholdtes online, af hensyn til at mindske risikoen for 

Corona-smitte.  
Mødeleder: Søren Ærbo Simonsen. Ordstyrer: Rikke Kraskow 

Dagsordensansvarlig: Søren Ærbo Simonsen 

Referent: Pia Nielsen 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Bo Nikolajsen, Dorte Vestergaard Christensen, Rikke Kraskow, 

Simon Ø. Foldager, Søren Simonsen, Ulrik Rønne Antonsen, Ulrik Skousbøll Christensen 

Suppleant: Stine Meisel 

Medarbejderrepræsentanter: Diana Gyldenløve & Stine Therkildsen 

Elevrepræsentanter: Emil Fuks (7.c) & Rune Sostack (8.y) 

Sekretariat/skoleledelse: Pia Nielsen, Vibeke Rod, Gry Sand Bøgh 

Afbud: Dorte Vestergaard Christensen, Stine Therkildsen, Emil Fuks, Rune Sostack, Gry Sand 

Bøgh, Bo Nikolajsen 

 

 

REFERAT  
 

18.00-18.05 

Beslutning 
Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt. 

 
18.05-18.35 

Orientering 
Rigets tilstand 
v. ledelsen og elevråd 

 

Orientering fra skoleledelsen om aktuelle hændelser og statuspunkter til 

skolebestyrelsens orientering, herunder også nyt fra elevrådet.  

 

Update fra elevrådet  

• Elevrådet havde møde i uge 3, hvor der blev drøftet stemning ude i husene med 

Corona og restriktioner. Stemningen var rigtig god, og eleverne oplever en 

hyggelig stemning ude i husene. 

• Elevrådet er klar til at pakke aktivitetskasser til husene – de sidste ting er 

kommet i uge 4, og uge 5 mødes elevrådet for at skrive husenes navne på de 

forskellige ting, og levere dem ud i husene. 

 

Ansættelser og fratrædelser 

• Niels er ansat på 4. årgang i en lærers barselsvikariat 

• Stephanie er ansat på 8. årgang i en lærers sygemelding 
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• En ny pædagog bliver i morgen ansat i en pædagogs barselsvikariat 

Statusdokument: Beslutningen og tidsplanen 

• Statusdokumentet er dette års fravigelse af elevplanslovgivningen. 

• Kontaktlæreren sender dokumentet ud til forældre i uge 9. Forinden sendes der 

information fra ledelsen ud til alle forældre i uge 8. 

• Dokumentet indeholder både en status på fagene dansk og matematik, og på 

generelle mål, og en målsætning for hver af disse tre områder. 

• Faglærerne formulerer et fagligt mål for dansk og matematik. 

• Børnene bidrager til det generelle mål ud fra deres elevsamtale, sammen med 

kontaktlæreren 

 

Foreløbige tal for indskrivning til kommende 0. årgang 

• Der er lige nu indskrevet 60 børn i vores kommende 0. klasser. Det giver tre 

klasser, sådan som vi er vant til.  
 

Status på Corona, og på håndteringen på Balleskolen 

• Status i dag er, at vi siden opstarten 05.01. har haft 242 smittede elever, 32 

smittede medarbejdere og 6 smittede lærerstuderende. 

• Ros fra bestyrelsen for håndteringen af Corona-situationen og 

kommunikationen ud til forældrene. 

 
18.35-18.45 

Orientering 
Ansøgning om udtrædelse behandles af bestyrelsen.  
v. bestyrelsen 

 
Dorte Vestergaard Christensen ønsker at udtræde.  

Bestyrelsen beslutter, om den indstiller til skolelederen, at ønsket 

imødekommes. Suppleant Stine Meisel indtræder allerede fra januar-møde. 

 

Bestyrelsen har behandlet Dortes ønske om udtrædelse af bestyrelsen før tid. 

Bestyrelsen beslutter at imødekomme Dortes ønske.  

Pia træffer afgørelse og sender besked til Dorte.  

 

Bestyrelsen beslutter, at Stine Meisel (1. suppleant) er trådt ind i bestyrelsen i stedet 

for Dorte med start januar 2022. 

Pia sender formel godkendelse til Stine. 

 
18.45-19.00 

Beslutning 

 

Bestyrelsens refleksion på tal for trivsel og afgangsprøver  
v. Søren Simonsen 

 

Godkendelse af bestyrelsens udtalelse. Drøftes og besluttes.  

Bilag fra Simon er vedhæftet. 

 

Bestyrelsen beslutter, at de godkender udtalelsen, og nu afslutter punktet og tilsynet: 
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Balleskolens Skolebestyrelse har 29. november drøftet tal for Balleskolens 

afgangskarakterer for perioden 2014 - 2019. Tal for afgangskarakterer i årene 2020 og 

2021 er ikke medtaget, da de ikke er repræsentative pga. COVID-19.  

Skolebestyrelsen noterer sig med tilfredshed, at Balleskolen ligger på niveau i forhold 

til den beregnede socioøkonomiske reference i alle årene.  

Skolebestyrelsen anerkender, at skolens medarbejdere dagligt yder en stor indsats, med 

henblik på at leve op til nationale og kommunale mål for folkeskolen og dens elever. 

Skolebestyrelsen udtaler i forlængelse af drøftelsen, at Balleskolen bør arbejde for, at 

resultaterne i folkeskolens afgangskarakterer generelt er så gode som muligt, uden at 

det går ud over elevernes trivsel og generelle udvikling. Skolebestyrelsen ser gerne en 

positiv udvikling i afgangskaraktererne på Balleskolen.  

 

Balleskolens Skolebestyrelse har 29. november endvidere drøftet tal for Balleskolens 

trivselsundersøgelser. Balleskolens resultater ligger med 89,9 under 

kommunegennemsnit på 92,3. Skolebestyrelsen udtaler i forlængelse af drøftelsen, at 

Balleskolen bør arbejde for, at resultaterne i trivselsundersøgelsen generelt er så gode 

som muligt. Skolebestyrelsen ser gerne en positiv udvikling i trivselsundersøgelsen på 

Balleskolen. 

 
19.00-19.15 

Beslutning  
Budgetprioritering 2022 
v. bestyrelsen 

 

Budget til godkendelse vil være klar til bestyrelsens februarmøde. På 

januarmødet vedtager bestyrelsen ønsker til prioriteringer i 2022 budgettet: 

Hvilke områder bestyrelsen gerne ser prioriteret i det endelige budget. Som 

aftalt på decembermødet så har de enkelte bestyrelsesmedlemmer skriftligt 

kunne indsende forslag herom. Formanden har sammenskrevet de 

indkommende forslag til nedenstående oplæg som værende bestyrelsens 

input. 

 

Bestyrelsens input til budget 2022: 

Nedenstående input er godkendt på mødet.  

Bestyrelsen ser gerne, at der i budgettet for 2022 prioriteres midler til en øget indsats 

for mellemtrinet og udskolingen. Dette i form af initiativer der kan forbedre elevtrivsel, 

lette overgangen fra indskoling over mellemtrin til udskoling og skabe bedre rammer 

for læring. Særligt ønsker bestyrelsen fokus på fysiske rammer og aktivitetsmuligheder. 

 
19.15-19.25 Pause 

 

19.25-21.00 

Drøftelse og 

beslutning  

 

Arbejde med princip for læring 
v. Søren Simonsen 
 

Vi forsætter arbejde med udarbejdelse af princip for læring som en 3-

trinsmodel. Efter introduktion og inspiration på oktobermødet omkring input 
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til det gode principarbejde, så skal vi nu til at være mere konkrete omkring det 

egentlige princip. 

 

For at igangsætte dette arbejde, bedes alle bestyrelsesmedlemmer forberede 

sig til mødet gennem: 

- Gennemlæse skole og forældres udkast til princip om læring 

(vedhæftet) 

- Gøre sig egne notater i vedhæftede reflektionsskema omkring 

baggrunden for princippet 

 

På mødet vil vi således kunne udfylde et fælles reflektionsskema og dernæst 

vurdere om skole og forældres udkast kan være et udgangspunkt for vores 

princip. 

 

Til info er der også vedhæftet en implementeringsplan fra skole og forældre. 

 

Bilag: Forslag til princip, reflektionsskema og implementeringsplan 

 

Bestyrelsen skrev sammen på mødet en række formuleringer.  

Søren sender efter mødet dokumentet til bestyrelsen, og på næste bestyrelsesmøde tages 

princippet op igen, og bestyrelsen fortsætter drøftelsen. 

 

Målet er at bestyrelsen på februarmødet kan beslutte formuleringer, som skoleledelsen 

efterfølgende drøfter med medarbejderne og vender tilbage til bestyrelsen med skolens 

respons på princippets formuleringer.  

 
 Bestyrelsesmøder for det kommende skoleår 

− Tirsdag den 22. februar 

− Onsdag den 23. marts 

− Torsdag den 21. april 

− Onsdag den 18. maj 

− Torsdag den 16. juni 

 


